
Generalforsamling i Hobro Bridgeklub.

Onsdag d. 24. april kl. 12.30

Dagsorden.

 Valg af dirigent

Niels Christian Andersen valgt.

 Bestyrelsens beretning ved formanden.

Samlet set har året været tilfredsstillende.

Vi har i forhold til samme tidspunkt sidste år set en fremgang i medlemstallet på mellem 5 og 
10 %, hvilket er positivt set i lyset af at antallet af bridgespillere på landsplan er vigende.

Ser man på antallet af spillere de 2 dage til sammen var vi ved sæsonstart i den meget positive

situation at antallet var præcis det samme som ved slutningen af sidste sæson. Normalt falder 
der flere fra i løbet af sommerpausen en der kommer nye til. På nuværende tidspunkt er der 
samlet set kommet 6 flere.

Der har dog været nogle ”bump” undervejs. I starten af efteråret trak et par sig onsdag. Det 
blev dog løst ved at nogle af spillerne kendte nogen der kunne træde ind i stedet. Kort før 
julepausen trak et par sig mandagen af helbredsmæssige grunde. Dette kunne heldigvis let 
løse sig da vi havde et par på venteliste til indtrædelse efter jul. Kort efter jul trak endnu et par 
sig mandag af helbredsmæssige grunde. Dette blev løst vha. 4 spillere fra onsdag, der påtog 
sig opgaven på skift. Et større arbejde med at finde substitutter til særligt C og D-rækken 
onsdag i sidste halvdel af foråret og første halvdel af efteråret løste sig pludseligt da spillerne 
begyndte at tale mere sammen og hjælpe hinanden, At de enkelte medlemmer også tager 
ansvar og hjælper hinanden og klubben er meget opmuntrende.

Vi har i årets løb afholdt 2 åbne sølvturneringer med en stigning i deltagerantallet på 20 – 25 
%.



Vi har også i år haft et undervisningshold – ikke så stort som sidste år, men det er dog blevet til
6 nye spillere, hvilket har øget spillerantallet om onsdagen. Vores egen underviser Per 
Frederiksen har stået for undervisningen sammen med Birthe Kjeldsen, der har erfaring fra 
undervisning i andre sammenhænge.

Afslutningsvis vil vi gerne rette en tak til både vore faste hjælpere til kortlægning og ledelse af 
de enkelte spilledage og til de spillere der mere eller mindre fast hjælper til med opstilling og

oprydning i det omfang, man evner det.

 Aflæggelse af årsregnskab ved kasseren.

Årets resultat var et underskud på 6116 kr. Kassebeholdningen er 56684 kr.

Regnskabet godkendt.

 Indkomne forslag.

Der er ingen forslag.

 Orientering om valg af bestyrelses medlemmer for underklubber.

Mads Nørgaard er valg fra mandagsklubben og Ole Knudsen fra onsdagsklubben.

 Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for hovedklubben og 1 suppleant. På valg er Verner Terkelsen
og Per Frederiksen. B

Begge blev genvalgt. Svend Toft blev valgt som suppleant.

 Valg af revisor og suppleant. På valg Svend Aage Pedersen og Thomas Schack.

Valgt blev Thomas Schack som revisor og Henning Andersen som suppleant.



 Eventuelt.

Svend Aage Petersen blev takket for sin mangeårige indsats som revisor.

Ref. Kirsten Huusom-

             


